
 

 

Referat bestyrelse 28/8-24 kl. 17.00 - Nøddeboparken 

Til stede: Lars, Karina, Henriette, Ea, Rene, Tanja, Jesper, Lea  

Afbud: Rasmus 

 

Emne Tekst Ansvarlig 

Godkendelse af referat Godkendt alle 

Status fra Lars Sommer og sammenpasning:  
- Nok personale til sammenpasning.  
- God tilbagemelding fra forældre 

Personale  
- Personale rokade (børnehave) 

o Det fungerer godt på alle tre stuer i 
børnehaven 

 

Lars 

Økonomi Ser fint ud, der er 
- Der er købt ny klapvogne  
- El-ladcykler er blevet repareret  
- Bussen har fået en stor reparation 

 
Ny regnskabsdame (i kommunen) 
 
Søger 1 pædagog (+ allerede ansatte bliver opkvalificeret) 

o Der bliver holdt samtaler i de næste uger 
 

Lars 

Arbejdsdag Skal vi have en arbejdsdag – er der behov? 
 
Kommunens praktisk-vejleder er på besøg de næste 2-3 
måneder 

- Har fokus spå udeliv – hvordan udnytter vi 
legepladsen bedst 

- Måske der skal laves små oaser 
- (Derudover: Banen rundt om hele legepladsen er 

blevet lavet klar til at køre på)  
- Vi kigger på en evt. arbejdsdag når der er feedback 

fra praktisk vejleder  
- Kunne arbejdsdag (aften?) også være en ” 

oprydningsdag”. – Lars vender det med personalet 
 

Alle 
Lars 

Budgetproces og 
mulighedskatalog 
 

Orienteringsmøde 18. september, høringssvar 
d.25.september  

- Vi sender ikke noget i år 
 

Alle 
Lars 

Princip:  Anvendelse af 
budgetramme 
 

Ok – intet ny 
- Men mangler vi et princip om doneret legetøj – 

batterier, lyd og lys? Tages med til næste møde 
 

Alle 



 

 

Nordea fonden - 
eksekvering 

Forældrebestyrelsen har søgt Nordea fonden (emne: 
Oplevelser i naturen) og børnehaven fik bevilget støtte til  

- Redskaber til opdagelse langs kysten og aktiviteter 
som at samle muslinger, fange krabber og observere 
det lokale dyreliv  

- Indgang til Den Blå Planet 
Opgaver:  
- Marianne undersøger hvordan planen med bussen 

skal se ud.  
- Sacha er i gang med at undersøge køb af kort til Blå 

planet. 
- Lars undersøger køb af grej på indkøbsaftalen 
- Ea og Rasmus undersøger mulighed for samarbejde 

med Brøndby sejlklub 
 

Alle  
Lars 

Skiftetøj i institutionen Kan vi samle tøj ind, så der er ekstra tøj, der kan bruges af 
alle.  

- Til en arbejdsdag/”tøjdag” kan vi evt. lægge alt 
”glemt tøj” frem således det kan afhentes eller 
doneres  

- Hvad skal der være af ekstra tøj (Karina)  
- Hvad er der i kasserne på toiletterne allerede? – Ea 

er tovholder  
 

Ea 

Billeder af alle 
bestyrelsesmedlemmer 
 

Der bliver taget billeder af de medlemmer som mangler 
billede ved indgangen  

Alle 

Indkøringsprocedurer for 
nye børn (primært til 
børnehaven) 
 

Bekymring: Der er mange børn i børnehaven  
- Der er færre børn på stuen, fordi bussen kører 

Der er brobygning fra vuggestue til børnehaven  
- Der er skriv/procedure på hvordan dette foregår 
- Dette er oppe på møder i personalegruppen for at 

løbende at forbedre   
Er der en plan for sensitive børn/børn med lidt ekstra behov 
i indkøringen? 

- Planen/proceduren bliver revurderet i hver enkelt 
situation 

- Små rum giver mulighed for at dele en stor 
børneflok op 

- Vigtigt at alle i personalegruppen er enig i 
proceduren 

Der bliver fulgt op på dette til næste møde  
 

Henriette 

Bussen og robusthed ift. 
Personale  
 

Kører bussen som den skal  
- Den har kørt stabilt, med undtagelse af 

sommerferieperioden 
- Der mangler ikke umiddelbart personale 

o Der er to chauffører lige nu 

Rene 



 

 

o Med mulighed for at uddanne en tredje 
chauffør  

 
Vigtigt at årsagen til at bussen ikke kører bliver meldt ud på 
Aula 
 
Der skal være mere struktur omkring bussen 
 
Punktet kommer på igen til næste møde 
 

Diverse Vi kan evt. søge ”Jem & Fix” fond (~10.000) til materialer til 
en arbejdsdag 
 
 
Julehygge i Nøddebo:  12/12-24, dato kommer på aula en 
måned før – kommer på som punkt næste møde 
 
 
Der skal laves årshjul – punkt til næste møde 
 

Alle 

Dato for næste møde 
 

- Torsdag d.10/10-24 
 

 

 

 

 

 


